
    
 
 
Aan de voorzitter van Gedeputeerde Staten in de provincie Drenthe 
Mevr. J. Klijnsma 
Postbus 122 
9400 AC  ASSEN 
 
 
Betreft: Schriftelijke vragen (artikel 41) inzake verkeerssituatie op de Melkweg in Klijndijk. 
 
Assen, 28 januari 2022 
 
Geachte voorzitter, 
 
In Klijndijk is onrust vanwege de verkeerssituatie op de Melkweg. 
Een van de pijnpunten is dat verkeer richting Musselkanaal-Stadskanaal, waaronder veel 
vrachtverkeer, over de Melkweg moet. 
Borden op de N34 leiden het verkeer hierlangs. 
Het zou logischer en veiliger zijn het verkeer te geleiden over de Rondweg van Emmen. 
 
Vragen aan GS : 
 
1. Is GS op de hoogte van de verkeerssituatie op de Melkweg? 

Zo ja, is GS met ons van mening dat de verkeerssituatie ter plekke ongewenst is? 
 
2. Deelt GS onze gedachte dat verkeer op de N34 vanuit het Zuiden/Westen richting de 

Kanaalstreek over de Rondweg van Emmen geleid zou moeten worden? 
 

3. Zo ja, is GS bereid te bewerkstelligen dat de bebording zodanig gewijzigd wordt dat het 
verkeer daadwerkelijk de route over de Rondweg zal volgen? 

 
Alvast dank voor de beantwoording, 
 
Namens de PvdA-Statenfractie, 
Jos Schomaker 

 
 


